
Ahoj! Jmenuju se Anna Marie Kokrhounová a studuju
na Filozofické fakultě Univerzity Karlovy. Během
svého vysokoškolského života jsem bydlela již na třech
kolejích, v Praze i mimo ní, takže už vím, co a jak
může fungovat či nefungovat.

I když se to občas nezdá, na koleji trávíme značnou
část svého dne. Proto si myslím, že je důležité cítit se tu
dobře a ne tady jenom přežívat.

služby

společenský život

bezpečnost  
– za největší nevýhodu naší koleje považuji její odlehlost a špatnou dopravní
dostupnost, proto bych i já chtěla prosazovat prodloužení dopravy na Pelc
Tyrolku do pozdějších nočních hodin, což by přispělo k pocitu bezpečí při
návratu na kolej po 22. hodině 

– ráda bych podpořila vznik dalších klubů nebo uskupení, které by rozvíjely
smysl komunity na naší koleji, iniciovala různé jednorázové akce (swapy knih či
oblečení, promítání filmů apod.) a viditelně o nich s předstihem informovala

Chtěla bych tak, aby se „sedmnáctky“ nadále zlepšovaly
hlavně v těchto třech oblastech:

– v neposlední řadě bych ráda zajistila, aby služby poskytované kolejí pořádně
fungovaly (funkční vysavače, dořešit problémy s novými prádelnami apod.) 


